
Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

 

Protokół nr LIII/2023 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

wraz z Komisją Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 
 

Posiedzenie w dniu 23 lutego 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 23 lutego 2023 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:50 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego  

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Josel Czerniak 

3. Zbigniew Kosiński 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mróz 

6. Katarzyna Rożek 

7. Urszula Rzepiela 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Paweł Licznar 

8. Edward Mazur 

9. Edward Mróz 

10. Katarzyna Rożek 

11. Urszula Rzepiela 

12. Zygmunt Trojniak 

13. Tomasz Wisła 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego – Paweł Licznar, Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela. 

W posiedzeniu udział wzięli: Wiceburmistrz Prudnika Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota 



Szmulik, Dyrektor Prudnickiego Ośrodka Kultury Sylwia Gawłowska-Muller, Kierownik ds. 

Biblioteki Izabela Mazur, Kierownik Kina Diana Jarosław Pytel, Dyrektor Muzeum Marcin 

Husak, Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania Maria Strońska. 

 

2. Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. jednostek podległych gminie: 

1) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury 

i Biblioteki Publicznej w tym: 

a) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury 

(druk nr 1266) 

Sprawozdanie zawarte w druku omówiła Dyrektor Prudnickiego Ośrodka Kultury Sylwia 

Gawłowska - Muller.  

Radny Edward Mazur stwierdził, że bardzo dużo się dzieje, podziękował za ogrom pracy.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury 

(druk nr 1266) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

b) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1267) 

Informacja zawarta w druku omówiona została przez Kierownik ds. Bibliotek Izabelę 

Mazur. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1267) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 



Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

c) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Kina "Diana"- obiektu Prudnickiego 

Ośrodka Kultury w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1268) 

Informacje zawarte w druku omówił Kierownik Kina Jarosław Pytel 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Kina "Diana"- obiektu Prudnickiego 

Ośrodka Kultury w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1268) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

2) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Muzeum Ziemi Prudnickiej 

(druk nr 1269) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Muzeum Marcin Husak.  

Radna Urszula Rzepiela wyraziła zdanie, że nowy dyrektor jest właściwym człowiekiem na 

właściwym miejscu. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Muzeum Ziemi Prudnickiej (druk 

nr 1269) kolejno przez: 



Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

3) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Gminnego Zarządu Oświaty i 

Wychowania (druk nr 1270) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i 

Wychowania Maria Strońska. 

Radny Zygmunt Trojniak pyta o koszty utrzymania przedszkola w Rudziczce, dlaczego są 

one takie wysokie?  

Dyrektor GZOiW Maria Strońska oznajmiła, że różnica wynika z tego, że w Rudziczce 

zamawiany jest catering. Rodzice nie pokrywają kosztów przywozu posiłków.  

Radny Zygmunt Trojniak przeliczył podane kwoty. W dalszej dyskusji, w której wziął 

udział również radny Paweł Licznar, radni doszli do wniosku, że w podanym druku wkradł 

się błąd w liczbie dzieci. 

Dyrektor GZOiW poinformowała, że dostarczy radnym poprawioną wersję.  

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie.   

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Gminnego Zarządu Oświaty i 

Wychowania (druk nr 1270) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 



ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

3. Zaopiniowanie uchwał pod obrady Sesji Rady Miejskiej.  

1)Gospodarka finansowa:  

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1271) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1271) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1272) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie 



Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1272) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 1273) 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał w jakim celu gmina nabywa tą działkę?  

Naczelnik Dorota Szmulik oznajmiła, że głównie dlatego, że skrawki znajdującej się tam 

drogi są rozjeżdżone przez użytkowników ruchu. Nabycie jest wskazane ze względu na to, że 

droga prowadzi po łuku, a wszyscy jeżdżą na wprost i teren ten jest stale użytkowany przez 

mieszkańców gminy.  

Radny Paweł Licznar zapytał jaki będzie szacunkowy koszt zakupu? 

Naczelnik Dorota Szmulik oznajmiła, że rzeczoznawca będzie wyceniał nieruchomość, 

jednak koszt nie powinien być duży, gdyż nie jest to duży teren. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy fakt, iż działka jest rozjeżdżona przez użytkowników 

powinna być powodem, dla którego gmina chce tą działkę wykupić? Drugie pytanie zadane 

przez radnego brzmiało: kto jest właścicielem tej działki i czy właściciel w ogóle chce ją 

sprzedać? 

Naczelnik Dorota Szmulik oznajmiła, że tak, właściciel wystąpił z takim wnioskiem.  

A sprzedać chce ją z tego względu, że podczas podziału na działki budowlane obok pozostały 

te skrawki, które są zbędne dla właścicieli. Gmina uznała, że skoro od lat funkcjonuje tam 

droga to jest wskazane, aby ten teren nabyć.  

Radny Edward Mróz wyraził zdanie, że przejmowanie przez gminę terenów powinno mieć 

konkretny cel. 



W dalszej dyskusji udział wzięli radni: 

Zygmunt Bochenek 

Edward Mróz 

Paweł Licznar 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanych (druk 

nr 1273) kolejno przez:  

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

PRZECIW (3) 

Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Rafał Bolibrzuch, Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

PRZECIW (4) 

Zygmunt Bochenek, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Urszula Rzepiela 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 1274) 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy ktoś jest zainteresowany zakupem tej działki?  

Naczelnik Dorota Szmulik oznajmiła, że są osoby zainteresowane, ale nieruchomość będzie 

sprzedawana w przetargu ustnym nieograniczonym.  

Radny Zygmunt Trojniak poruszył temat konieczności dostępu działki do drogi publicznej. 

Naczelnik Dorota Szmulik wyjaśniła, że działka nie musi mieć bezpośredniego dostępu do 

drogi publicznej, może mieć zapewniony dostęp do drogi publicznej poprzez drogę 

wewnętrzną. 

Między radnymi wywiązała się dalsza dyskusja. 

Na posiedzenie została poproszona Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna 

Żurawiecka Kaszoid. Udzieliła odpowiedzi na nurtujące kwestie radnemu Zygmuntowi 

Trojniakowi.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 



Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 1274) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1275) 

Radny Zygmunt Trojniak wyraził zastrzeżenia do braku mapki do uzasadnienia. Stwierdził, 

że nadal ma wątpliwość odnośnie tego, czy nieruchomość jest zabudowana czy 

niezabudowana. 

Naczelnik Dorota Szmulik wyjaśniła, dlaczego uchwała jest zmieniania. 

Między radnymi wywiązała się dyskusja na temat terenów zabudowanych i niezabudowanych  

Naczelnik Dorota Szmulik oznajmiła, że w opinii radcy nieruchomość należy traktować jako 

zabudowaną. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej (druk nr 1275) kolejno przez:  

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Mróz 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 



Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Edward Mróz 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji z wnioskiem o zmianę rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na 

osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 1276) 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy mieszkańcy Wieszczyny chcą zmieniać rodzaj 

miejscowości? 

Naczelnik Dorota Szmulik poinformowała, że odbyły się już konsultacje i projekt tej 

uchwały jest zakończeniem procedury, która trwa od zeszłego roku. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji z wnioskiem o zmianę rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na 

osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 1276) 

kolejno przez:  

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 



e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia własnościowego spółdzielczego prawa 

do lokalu mieszkalnego (druk nr 1277) 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał dlaczego Gmina sprzedaje to mieszkanie?  

Dyskusja między radnym Pawłem Licznarem, Radnym Zygmuntem Trojniakiem, 

Wiceburmistrzem Jarosławem Szóstką.  

Wiceburmistrz oznajmił, że gmina przyjęła politykę, aby zostawiać jak najmniej zasobu 

komunalnego i mieszkań socjalnych w zasobach innych niż komunalne. Wszędzie indziej, 

czyli w spółdzielniach i pozostałych wspólnotach mieszkaniowych mieszkania będą 

wyprzedawane.  

Między radnym Zygmuntem Trojniakiem, a Wiceburmistrzem wywiązała się dalsza dyskusja. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia własnościowego spółdzielczego prawa do 

lokalu mieszkalnego (druk nr 1277) kolejno przez:  

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

f) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1278-1279) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1278-

1279) blokiem kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 



Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

4) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2023 roku 

(druk nr 1280) 

Projekt uchwały omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka.  

Radny Edward Mazur oznajmił, że chciałby wiedzieć kto jest odpowiedzialny za 

przyjmowanie zgłoszeń dotyczących bezdomnych zwierząt? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka poinformował, że Urząd posiada całodobowy numer 

alarmowy, pod który można dzwonić we wszystkich sprawach związanych z 

funkcjonowaniem gminy. Są wyznaczeni pracownicy, którzy pełnią  dyżury w cyklach 

tygodniowych.  

Radny Tomasz Wisła zapytał jaka kwota będzie przeznaczona na sterylizację kotów? Czy 

Towarzystwo opieki nad zwierzętami ma obowiązek wystawiania opinii na temat uchwały? 

Radny zgodził się, z przedmówcą mówiąc, że szalenie ważne jest podanie jasnego, 

komunikatywnego numeru telefonu kontaktowego, pod który można dzwonić  w sprawie 

opieki nad zwierzętami.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że przeprowadzona zostanie kampania 

promocyjna, aby dotrzeć z informacją w temacie do jak najszerszej liczby osób. Odnośnie 

pozostałych pytań wiceburmistrz powiedział, że nie ma dziś naczelnika wydziału 

merytorycznego jednak zanotuje sobie pytania i informacja zostanie przekazana w 

najbliższym czasie. Odnośnie zaopiniowania projektu uchwały Wiceburmistrz poinformował, 

że Towarzystwo Ochrona nad Zwierzętami przesyłało taką opinie. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2023 roku 

(druk nr 1280) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 



 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Prudniku (druk nr 1281) 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka poinformował, że na poprzedniej sesji była podejmowana 

podobna uchwała, jednak w uchwale uznano, że uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, 

a według Nadzoru Wojewody statut stanowi przepis prawa miejscowego. W sprawie uchwały 

wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego Wojewody Opolskiego. 

Między radnymi wywiązała się dyskusja na temat pomyłek, które w ostatnim czasie mają 

miejsce podczas podejmowania uchwał. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Prudniku (druk nr 1281) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

Urszula Rzepiela odczytała wniosek radnego Edwarda Mroza o ujęcie w harmonogramie 

budowy i remontu dróg na terenie miasta Prudnika na lata 2019-2023 remontu chodnika od 

numeru posesji 1 do 53 na ulicy Grunwaldzkiej. Radna Urszula Rzepiela zaproponowała, aby 

przeprowadzić jednak przegląd dróg gminnych w miesiącu kwietniu i w ramach oględzin 

ustalić czy brak krawężnika jest istotną przeszkodą, skoro nawierzchnia krawężnika jest 



dobra.  

Radny Edward Mróz oznajmił, że jego wniosek dotyczy jedynie wprowadzenie do 

harmonogramu tego remontu. Nie prosi w tej chwili o żadne środki, jedynie o wprowadzenie 

do harmonogramu. Poprosił, aby zaprosić osobę z Wydziału Inwestycji, która będzie mogła 

stwierdzić jak wygląda wspominany chodnik. Zdaniem radnego jego stan stwarza zagrożenie.  

Radny Edward Mazur zgodził się, że zdaniem Edwarda Mroza. Oznajmił, że z wnioskiem 

można się zgadzać lub nie, jednak obowiązkiem Przewodniczącej Komisji jest poddanie 

wniosku pod głosowanie.  

Inspektor Andrzej Zioła z Wydziału Inwestycji przedstawił stan faktyczny omawianego 

chodnika oraz przybliżony koszt remontu.  

Radny Edward Mróz wyjaśnił raz jeszcze, że wnioskuje jedynie o wprowadzenie remontu 

chodnika do harmonogramu. Zdaje sobie sprawę z tego, że nie  będzie on wykonany w tym 

roku. 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie wniosku zostało poddane pod głosowanie przez Komisję 

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie wniosku o ujęcie w harmonogramie budowy i remontu dróg na terenie miasta 

Prudnika na lata 2019-2023 remontu chodnika od numeru posesji 1 do 53 na ulicy 

Grunwaldzkiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Edward Mazur, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Licznar, Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

 

Przewodniczący Komisji  

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

   Paweł Licznar 

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


